
     Protokół Nr 52/22 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, które odbyło się 21 października 2022 r.  w godz. 10.00. – 10.59. w trybie 

zdalnym. 

Zawiadomienie o posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 2. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Spraw Rodziny – Waldemar Wrona. 

 

Przebieg posiedzenia 

Ad 1.                          

Przewodniczący Komisji Waldemar Wrona otworzył posiedzenie. Członkowie Komisji 

przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej 

do przeprowadzania postępowania konkursowego na stanowisko kierownika 

Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego w Podzamczu. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 

Województwo Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A.  z siedzibą 

w Busku-Zdroju wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych 

w podwyższonym kapitale zakładowym tej Spółki. 

4. Sprawy różne.  

 

Informacje z pkt 2-3 stanowią załączniki do akt LII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego.  

 

Ad 2.                                 

Projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzania 

postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Regionalnego Centrum Naukowo-

Technologicznego w Podzamczu przedstawiła dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia, 

Bogumiła Niziołek.   

Przewodniczący Komisji, Waldemar Wrona zaproponował kandydaturę Pana Marka 

Bogusławskiego oraz Pana Andrzeja Bętkowskiego. 



Następnie poprosił o zgłaszanie kolejnych kandydatów. 

Wicemarszałek Województwa, Marek Bogusławski zgłosił następujących kandydatów: 

1. Pan Marek Jońca 

2. Pan Mariusz Bodo. 

Głos zabrała radna Agnieszka Buras, która zgłosiła swoją kandydaturę.  

Przewodniczący Komisji zapytał czy są jeszcze jakieś zgłoszenia.  

Głos zabrał radny Piotr Żołądek który ocenił, że zaistniała sytuacja jest farsą i poprosił  

o przystąpienie do głosowania. 

Radny Grzegorz Gałuszka zapytał jakie są powody organizowania konkursu i czy prawdziwe 

są doniesienia medialne mówiące o tym, że dyrektor placówki otrzymał 80 000 zł nagrody. 

Chciał również wiedzieć czy była to jedna nagroda czy kilka, jaka była ich wysokość, za co 

zostały przyznane i czy standardy przyznawania nagród są jednakowe dla wszystkich 

dyrektorów. 

Dyrektor Bogumiła Niziołek wyjaśniła, że dyrektor złożył rezygnację z pracy, którą Zarząd 

przyjął i stąd wynika konieczność obsadzenia tego stanowiska. Następnie poinformowała,  

że dyrektor faktycznie otrzymał nagrody, a ich łączna wysokość wyniosła ponad 80 000 zł.  

Dyrektor Bogumiła Niziołek zaznaczyła, że cała procedura odbywała się poza 

Departamentem Ochrony Zdrowia. Nagrody były przyznawane najprawdopodobniej co 

miesiąc lub kwartalnie.  

Radny Grzegorz Gałuszka poprosił o przygotowanie takiej informacji na piśmie.  

Głos zabrała radna Agnieszka Buras, która chciała wiedzieć jak to jest możliwe, że dyrektor 

sam sobie przyznał nagrodę. Zapytała jakie są zasady przyznawania nagród w jednostkach 

podległych.  

Głos zabrał Wicemarszałek Województwa Marek Bogusławski który przypomniał, że obecnie 

procedowany jest punkt dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie powołania 

komisji konkursowej do przeprowadzania postępowania konkursowego na stanowisko 

kierownika Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego w Podzamczu. 

Radny Grzegorz Gałuszka zaproponował, aby dyskusję przenieść do punktu dotyczącego 

spraw różnych. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny przy 5 głosach ,,za”  

i 3 ,,wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania 

komisji konkursowej do przeprowadzania postępowania konkursowego na stanowisko 

kierownika Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego w Podzamczu  

z uwzględnieniem zaproponowanych kandydatur.  



 

 

Opinia Nr 117/22 stanowi zał. nr 3.  

 

Stanowisko Nr 10/22 Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny z dnia 21 

października 2022 r. stanowi załącznik nr 4.  

 

Imienny wykaz głosowań jest załącznikiem nr 5. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że kolejne głosowanie będzie dotyczyć wskazania 

kandydata na przewodniczącego komisji konkursowej do przeprowadzania postępowania 

konkursowego na stanowisko kierownika Regionalnego Centrum Naukowo-

Technologicznego w Podzamczu. W związku z powyższym zaproponował kandydaturę Pana 

Andrzeja Bętkowskiego. 

 

Zapytał czy są inne zgłoszenia.  

Nie zgłoszono innych kandydatów.   

 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny przy 4 głosach ,,za”  

i 4 ,,wstrzymujących się”, udzieliła rekomendacji Panu Andrzejowi Bętkowskiemu.  

 

Imienny wykaz głosowań jest załącznikiem nr 6.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Waldemar Wrona, który poprosił aby na kolejną sesję 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego zaprosić dyrektora Regionalnego Centrum 

Naukowo-Technologicznego w Podzamczu, ponieważ radni będą chcieli uzyskać więcej 

informacji na temat przyznawanych nagród.         

 

Ad 3.                

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Województwo 

Świętokrzyskie do Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. z siedzibą w Busku-Zdroju 

wkładu pieniężnego na pokrycie nowych akcji, obejmowanych w podwyższonym kapitale 

zakładowym tej Spółki omówiła Beata Studniarek, dyrektor Departamentu Kontroli  

i Certyfikacji RPO. 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Komisji, Waldemar Wrona, radna Agnieszka 

Buras, radny Grzegorz Gałuszka, radny Piotr Żołądek oraz Stanisław Grzesiak, p.o. Prezes 

Uzdrowiska Busko- Zdrój. Zwrócono uwagę na zawiłe uzasadnienie do projektu uchwały, 

które nie mówi wprost, że chodzi o dofinansowanie kosztów prac związanych  

z modernizacją i remontem pawilonów w szpitalu Krystyna. Podkreślono, że takie informacje 

powinny być doprecyzowane, a wątpliwości wyjaśnione.     

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny przy 8 głosach ,,za” i 1 

,,wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Opinia Nr 118/22 stanowi załącznik nr 7.  

Imienny wykaz głosowań jest załącznikiem nr 8.   

 



 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Komisji przedstawił radnym następujące pisma:                        

- zaproszenie na Konferencję poświęconą profilaktyce uzależnień pt. ,,Uzależnienia 

chemiczne i behawioralne dzieci i młodzieży – profilaktyka, diagnoza, terapia”(zał. nr 9),        

- pismo od prof. dr hab. Stanisława Głuszka, rektora Uniwersytetu Jana Kochanowskiego  

w Kielcach z prośbą o przekazanie Uniwersytetowi w drodze darowizny działek położonych 

przy ul Langiewicza w Kielcach (zał. nr 10), 

- pismo z Ministerstwa Zdrowia dot. opinii Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego  

w sprawie braku zwiększenia środków finansowych dla szpitali III poziomu PSZ i szpitali 

specjalistycznych na ustawowe podwyżki dla pracowników (zał. nr 11). 

Głos zabrali: 

- radny Leszek Wawrzyła, który odniósł się do przedstawionego przez Przewodniczącego 

Komisji pisma z Ministerstwa Zdrowia i rozważał możliwość wstąpienia przez dyrektora 

Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego na drogę sądową, 

- radna Agnieszka Buras, ponowiła pytanie o procedury przyznawania premii w jednostkach 

podległych. Zaznaczyła, że taka decyzja wymaga akceptacji przełożonego tj. Wicemarszałka 

Województwa, 

- radny Grzegorz Gałuszka, który odniósł się do pisma od prof. dr hab. Stanisława Głuszka, 

rektora Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach. Chciał wiedzieć więcej na temat 

budowy Szpitala Klinicznego i zaznaczył, że radni będą podejmować decyzję odnośnie 

przekazania działek. Zaznaczył, że nowy szpital będzie zagrożeniem dla działalności 

pozostałych szpitali ponieważ brakuje specjalistów. Dodał, że liczba pacjentów pozostanie ta 

sama.  

Głos zabrał Wicemarszałek Województwa Marek Bogusławski. Wyjaśnił, że brał udział  

w spotkaniu dotyczącym możliwości utworzenia Szpitala Klinicznego, propozycję wysunął 

Uniwersytet, ale żadne decyzje w tej sprawie nie zostały podjęte. Dodał, że ostateczną 

decyzję podejmuje zawsze Sejmik. Następnie odnosząc się do pytania radnej Agnieszki Buras 

o zasady przyznawania premii w jednostkach poinformował, że szczegółowa odpowiedź 

zostanie przygotowana na piśmie.  

Przewodniczący Komisji, Waldemar Wrona zaproponował, aby Departament Ochrony 

Zdrowia przygotował taką informację dla wszystkich członków Komisji.  

Radna Agnieszka Buras przypomniała, że przekazanie działek przy ul. Langiewicza byłoby 

niezgodne z życzeniem darczyńcy. Podkreśliła, że te tereny powinny zostać w zasobach 

samorządu województwa świętokrzyskiego. Dodała, że posiadamy już bazę istniejących 

szpitali i decyzja o budowie kolejnego byłaby niezrozumiała.  

Radny Grzegorz Gałuszka poprosił Wicemarszałka Województwa, Marka Bogusławskiego  

o bieżące przekazywanie informacji w ww. sprawie.  



 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są jeszcze jakieś uwagi.  

Nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

           Przewodniczący Komisji 

Protokół sporządziła: Maria Ganczarek                                    Waldemar  Wrona 


